
Rada Miejska 

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł   Nr  XLVI/2014 

z XLVI-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 27 maja 

2014 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00 , a zakończono o godz. 18:30. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu). 

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadzili - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja oraz 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Miasta                                           -  Józef Blank 

- Z-ca Burmistrza                                             -  Damian Artuszewski 

- Skarbnik Miasta                                             - Aneta Gołębiowska 

- Sekretarz Miasta                                             -  Krzysztof Widźgowski 

- Adwokat                                                         - Tomasz Kwiatkowski 

- Radny Powiatu                                               -  Bogumił Kurowski 

- Pracownik Urzędu Miejskiego                      -   Dariusz Sobaszkiewicz 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLV-tej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Miejskiej za rok 2013 oraz podjęcie uchwały w sprawie 

absolutorium : 

a) sprawozdanie Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego z wykonania budżetu za rok 2013 

wraz z informacją o stanie mienia Gminy, 

b) sprawozdanie finansowe, 

c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 
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rok 2013 wraz z informacją o stanie mienia Gminy, 

d) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy za rok 2013 oraz 

wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium, 

e) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Nowego Miasta Lubawskiego, 

f) dyskusja nad wykonaniem budżetu Gminy za rok 2013, 

g) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2013, 

h) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/232/2013 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2014 r. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Gminie Kurzętnik na realizację rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska 

odpadów komunalnych w Lipowcu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w drodze aportu, nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

12. Rozpatrzenie wniosku  radnego o zlecenie Komisji Rewizyjnej zadania w zakresie 

kontroli prawidłowości  wykonania robót przebudowy ul. Kazimierza Wielkiego w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

13. Informacja o pracach komisji Rady Miejskiej. 

14. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

15. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XLVI-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady 

są prawomocne. 

Ponadto głos zabrał Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – J. Blank zwracając się ze 

słowami uznania do uczestników biegu do Watykanu, biorących udział w uroczystościach 

kanonizacji  Jana Pawła II oraz Jana XXIII. 
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Z kolei Burmistrz- J. Blank oraz Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja wręczyli listy 

gratulacyjne wraz z kwiatami uczestnikom biegu do Watykanu Księdzu Jakubowi Maciejko, 

Państwu Joannie i Dawidowi Derkowskim, Panu Radosławowi Rzmińskiemu oraz Panu 

Zbigniewowi Kamińskiemu. Z kolei  głos zabrał Ksiądz Jakub Maciejko, dziękując za 

docenienie trudu uczestników biegu, po czym przedstawił film dokumentujący jego przebieg. 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radnego- 

Adama Kłosowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie 

(14 „za”) wybrała radnego – Adama Kłosowskiego  na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

Rada Miejska nie wniosła  zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad XLV- tej sesji Rady 

Miejskiej. 

Ad. pkt. 4 

Protokół z XLV-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radna Lilia Karczyńska nie zgłosiła uwag do protokołu. 

Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu. 

Protokół z  XLV-tej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie  

(14 „za”). 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza. 

Radny – B. Cieplak 

proszę o sprawdzenie czy do punktu zbiorczego odpadów komunalnych mieszkańcy będą 

mogli dowozić odpady indywidualnie z własnych posesji. Według mojej wiedzy mieszkańcy 

nie mogą wywozić odpadów z własnych posesji , gdyż do tego trzeba mieć pozwolenie, chyba 

że zmieniły się przepisy w tym zakresie. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 
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Ad. pkt. 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radna Lilia Karczyńska wniosła ustnie zapytanie w sprawie propozycji nadania parkowi 

miejskiemu  imienia śp. Henryka Mączkowskiego. To był zasłużony obywatel naszego 

miasta, którego  punktem honoru było utrzymanie parku  w należytej czystości i porządku. 

Zawsze dbał z młodzieżą o park. Wiemy, że będzie przywrócona rewitalizacja w przyszłości.  

Moim pragnieniem byłoby , żeby podjąć uchwałę jeszcze za naszej kadencji, jeżeli byłoby to 

możliwe. Jeżeli  nie to  proszę o rozważenie tego problemu i proszę radnych o wsparcie mojej 

myśli. 

Przewodn. Rady Miejskiej – M. Deja 

Temat ten jest do przedyskutowania na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Turystyki Rady Miejskiej. 

Ad. pkt. 7 

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Miejskiej za rok 2013 oraz podjęcie uchwały w sprawie 

absolutorium : 

a) Radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2013 wraz z informacją o stanie 

mienia Gminy na piśmie w m-cu marcu 2014 r. Sprawozdanie wraz z informacją o stanie mienia 

Gminy były rozpatrywane przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu dniu 6 maja 2014 r. 

Burmistrz – Józef Blank przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2013 wraz z 

informacją o stanie mienia Gminy . Sprawozdanie wraz z informacją stanowi Zał. Nr 4 do 

protokołu. 

b) Radni otrzymali sprawozdanie finansowe na piśmie w m-cu maju 2014 r. Sprawozdanie było 

rozpatrywane przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dniu 6 maja 2014 r. 

Skarbnik Miasta – Aneta Gołębiowska przedstawiła sprawozdanie finansowe . Sprawozdanie 

stanowi Zał. Nr 5 do protokołu. 

c) Uchwałę RIO.IV-0120/155/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie z dnia 14 kwietnia 2014 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza  

Nowego Miasta Lubawskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie za 2013 r. odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Opinia była rozpatrywana przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dniu 6 maja 2014 r. 

Uchwała stanowi Zał. Nr 6 do protokołu. 

d) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej – Adam Kłosowski odczytał opinię 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie wykonania budżetu miasta za rok 2013 
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oraz wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Nowego Miasta Lubawskiego. 

Wniosek wraz opinią stanowi Zał. Nr 7 do protokołu. 

e) Uchwałę RIO.IV-0120/173/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie z dnia 9 maja 2013 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Nowego Miasta Lubawskiego za 2013 r. odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej - Marcin Deja. 

Uchwała stanowi Zał. Nr 8 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja otworzył merytoryczną dyskusję nad 

wykonaniem budżetu Gminy za rok 2013. 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 

g) Przewodniczący Rady Miejskiej- Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2013 rok. 

Rada Miejska przy 13 głosach „za” i 1 wstrzymującym podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVI/264/2014 – stanowi Zał. Nr 9 do protokołu. 

h) Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej- Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi  Nowego Miasta Lubawskiego absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2013 r. 

Na ustawowy skład 15 radnych w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Rada Miejska w 

głosowaniu jawnym przy 13 głosach „za” i 1 wstrzymującym podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVI/265/2014 – stanowi Zał. Nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Skarbnik Miejski – Aneta Gołębiowska. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/232/2013 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2014. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVI/266/2014 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
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Gminie Kurzętnik na realizację rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska 

odpadów komunalnych w Lipowcu. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVI/267/2014 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski  odczytał  projekt uchwały w sprawie 

oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Radny P. Jankowski 

 Jaka jest forma zagospodarowania działki, położonej przy ul. Narutowicza?  Czy jest ona 

przeznaczona pod działalność gospodarczą? Jaki jest z tego tytułu pobierany podatek? 

Burmistrz – J. Blank 

Działka ta jest przeznaczona pod działalność hodowli psów, co jest zgodne z zapisami w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, którego tutaj nie mam. To nie jest 

nowy projekt uchwały, a przedłużenie dotychczasowej. 

Radny P. Jankowski 

Jakie są z tytułu prowadzonej działalności opłaty, podatki? 

Burmistrz – J. Blank 

Zgodnie z obowiązującymi w gminie miejskiej przepisami stosowane są stawki podatkowe. 

Nie orientuję się na jaką kwotę są pobierane podatki. Natomiast jeśli radny chciałby to 

wiedzieć, to odpowiemy na piśmie. 

Radny – P. Jankowski 

Tak, chcę wiedzieć. 

Z kolei Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVI/268/2014 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przekazania w drodze aportu, nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 
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Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVI/269/2014 – stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski odczytał  wniosek  radnego Piotra 

Jankowskiego o zlecenie Komisji Rewizyjnej zadania w zakresie kontroli prawidłowości  

wykonania robót przebudowy ul. Kazimierza Wielkiego w Nowym Mieście Lubawskim, 

stanowiący zał. nr 15 do protokołu. 

Radny – B. Cieplak 

Uważam, że Komisja Rewizyjna powinna zająć się tym  wnioskiem dla przejrzystości sprawy 

i zapobiec wszelkim  plotkom i dywagacjom w tym temacie ze strony  mieszkańców i dla 

przejrzystości funkcjonowania samej Rady. 

Radna – L. Karczyńska 

Na poprzednich  sesjach często były omawiane sprawy ul. Kazimierza Wielkiego. Pan 

Burmistrz powiedział, że ponad 20 usterek zostało zgłoszonych do naprawy. Trzeba poczekać 

aż zostaną naprawione i będzie wszystko w porządku. 

Radny – M. Kubacki 

Zostały naprawione. 

Radny – B. Cieplak 

To tym bardziej nic nie stoi na przeszkodzie, aby to sprawdzić. 

Radny – M. Kubacki 

Co sprawdzić? 

Radny – B. Cieplak 

Czy treści zawarte w piśmie  radnego, poparte rozmowami z mieszkańcami, polegają na 

prawdzie. 

Radny – W. Kłosowski 

Nie widzę, żeby ktoś z mieszkańców podjął taką inicjatywę, aby Komisja Rewizyjna miała 

stwierdzić nieprawidłowości. Odbiór techniczny się odbył. 

W wyniku dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski  poddał pod 

głosowanie wniosek  radnego Piotra Jankowskiego o zlecenie Komisji Rewizyjnej zadania w 

zakresie kontroli prawidłowości  wykonania robót przebudowy ul. Kazimierza Wielkiego w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska przy 2 głosach za i 11 głosach przeciw ( przy 13 radnych biorących udział w 

głosowaniu) nie przyjęła wniosku radnego Piotra Jankowskiego. 
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Ad.pkt 13 

Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili informacje  o pracach komisji: 

Komisji Budżetu i Finansów  - Jarosław Oelberg, 

Komisji Rozwoju Gospodarczego – Krzysztof Hoppe, 

Komisji Problematyki Społecznej- Jerzy Szczepański, 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – Zbigniew Ewertowski, 

Komisja Rewizyjna – Adam Kłosowski. 

Ad. pkt 14 

Odpowiedzi na zapytanie radnej Lilii Karczyńskiej  udzielił Burmistrz Nowego Miasta 

Lubawskiego – J. Blank, stwierdzając że przyjmuje sugestię  dotycząca rewitalizacji parku 

miejskiego, która jest uzasadniona , ale nie na tym etapie. 

Ad. pkt 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XLVI-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adam Kłosowski                                                                               Marcin Deja 

 

 

 

 

 


